
 

 

 

MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL EN COMÚ PODEM AL PLE DE L'AJUNTAMENT DE 
TARRAGONA PER A L'AMPLIACIÓ DE VORERES AL BARRI DEL PORT 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS 

L'accés i la mobilitat dins de les nostres ciutats són elements fonamentals per garantir 

una vida urbana de qualitat, inclusiva i accessible per a totes les persones. En aquest 

sentit, les voreres juguen un paper central com a espais de mobilitat per als vianants, 

facilitant el trànsit diari, garantint la seguretat i fomentant la vida comunitària. No 

obstant això, en moltes zones de Tarragona, com és el cas del Barri del Port, trobem 

que gran part de les voreres no compleixen els requisits mínims establerts per la 

normativa vigent pel que fa a l'amplada i les condicions d'accessibilitat. 

El Ministeri de Transports, Mobilitat i Agenda 

Urbana, a través de l'Ordre TMA/851/2021 de 23 de 

juliol, ha establert les condicions bàsiques 

d'accessibilitat i no discriminació per a l'accés i la 

utilització dels espais públics urbanitzats. Aquesta 

normativa desenvolupa el Reial decret 505/2007, 

que regula les condicions bàsiques d'accessibilitat 

per a les persones amb discapacitat en espais 

públics i edificacions. 

Un dels punts clau d'aquesta normativa, en el seu 

article 5, estableix que els itineraris per a vianants 

accessibles han de garantir una circulació segura, 

còmoda i autònoma per a totes les persones. Entre 

els requisits més importants hi ha l'apartat 2.b, que 

disposa que "en tot el seu desenvolupament, 

l'itinerari per a vianants accessible tindrà una 

amplada lliure de pas no inferior a 1,80 metres", per 

tal de permetre el creuament i moviment de les 

persones, independentment de les seves 

característiques o manera de desplaçament. 

Lamentablement, molts dels carrers del Barri del Port de Tarragona no compleixen 

aquesta normativa d'accessibilitat mínima. Entre els exemples més destacats hi ha: 
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 Carrer Lleó, on les voreres són 

extremadament estretes, dificultant el pas de 

persones amb mobilitat reduïda o cotxets de 

nadó. 

 Carrer del Mar, un carrer simbòlic que, 

malgrat la seva importància, compta amb 

voreres de menys de 1,80 metres, 

especialment al costat que toca al mur de les 

vies del tren. 

 Carrer Smith, ja citat en anteriors mocions, 

on la manca d'espai a les voreres suposa un 

risc per als vianants, obligant-los a caminar 

molt a prop dels vehicles. 

 Carrer General Contreras, les voreres del 

qual no permeten una circulació fluida, 

incomplint així els requisits establerts a 

l'Ordre TMA/851/2021. 

L'ampliació de les voreres no només millorarà l'accessibilitat i la seguretat dels 

vianants, sinó que també fomentarà la vida al carrer, afavorint una ciutat més viva, 

social i sostenible. Amb espais més amplis per caminar, les persones es podran 

desplaçar de manera més còmoda, promovent un major ús de l'espai públic, facilitant 

el comerç local, millorant la convivència i fomentant hàbits de vida més saludables. 

 

BENEFICIS DE LES VORERES AMPLIES 

 Accessibilitat per a tothom: Les 

voreres més amples permeten que les 

persones amb mobilitat reduïda, 

persones grans, famílies amb cotxets de 

nadó i altres col·lectius puguin transitar 

sense obstacles. 

 Seguretat dels vianants: Una major 

separació entre els vianants i el trànsit 

rodat redueix significativament el risc 

d'accidents i millora la seguretat viària. 

 Foment de la vida comunitària: Els 

carrers amb voreres amples conviden a 

la interacció social, al gaudi de l'espai 

públic i a la creació d'un entorn més 

acollidor i saludable. 

 Revitalització econòmica: Les zones 

amb millors infraestructures per als vianants solen ser més atractives per als 

negocis locals, cosa que repercuteix directament en l'economia del barri. 



 Sostenibilitat urbana: Una millora en les infraestructures per als vianants 

impulsa la reducció de l'ús de vehicles privats, contribuint així a una ciutat més 

neta i respectuosa amb el medi ambient. 

 

PROPOSTA D'ACORD 

Per tot el que s'ha exposat, el Grup Municipal En Comú Podem sotmet a la 

consideració del Ple de l'Ajuntament de Tarragona els següents acords: 

1. Instar l'Ajuntament de Tarragona a realitzar un estudi tècnic per identificar tots 

els carrers del Barri del Port que no compleixin amb els criteris establerts a 

l'Ordre TMA/851/2021 de 23 de juliol, especialment pel que fa a l'amplada 

mínima de les voreres. 

2. Ampliar l'amplada de les voreres als carrers que no compleixin amb la 

normativa vigent, prioritzant aquells que presenten més trànsit de vianants, 

com el Carrer Lleó, Carrer del Mar, Carrer Smith i Carrer General Contreras. 

3. Garantir que les noves infraestructures de mobilitat per als vianants siguin 

accessibles per a totes les persones, assegurant la inclusió, seguretat i 

benestar en tots els itineraris per als vianants del Barri del Port. 

4. Fomentar la participació ciutadana en el procés de reurbanització d'aquests 

carrers, involucrant els veïns i veïnes del barri per conèixer les seves 

necessitats i assegurar que les actuacions a realitzar afavoreixin la convivència 

i el benestar de la comunitat. 

5. Elaborar un pla de comunicació per informar la ciutadania dels avantatges 

d'aquestes actuacions, destacant els beneficis per a la salut, la mobilitat 

sostenible i la vida comunitària. 
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MOCIÓ QUE PRESENTA EL GRUP MUNICIPAL DE JUNTS PER 
CATALUNYA PER DONAR SUPORT AL PESSEBRISME I LA 

PROMOCIÓ DE LA CANDIDATURA A PATRIMONI CULTURAL 
IMMATERIAL DE LA HUMANITAT 

 

EXPOSICIÓ DE MOTIUS: 

 

El pessebrisme és una activitat cultural i associativa d'abast 
internacional, integrada dins el context cultural de cada país i 
compartida transversalment a tot el món. Aquesta pràctica té els seus 
orígens fa 800 anys, quan, el Nadal de 1223, a Greccio (Itàlia), sant 
Francesc d'Assís va dur a terme la primera representació del pessebre.  

Al llarg dels segles, el pessebrisme ha evolucionat i s�ha expandit, i 
això permet que cada país n'hagi adaptat les interpretacions 
plàstiques, tot configurant una dimensió artística i cultural. Aquesta 
tradició no només busca expressar aspectes artístics, sinó també 
simbòlics, amb la intenció de captivar i involucrar a qui l�observa, 
transcendent així el seu vessant estrictament religiós. 

És important reconèixer la realitat associativa que s'ha generat al 
voltant del pessebrisme, reflectint una voluntat de compartir i 
participar des d'un enfocament associatiu. 

A Tarragona, l'Associació Pessebrista de Tarragona (APT), constituïda 
el 3 de desembre de 1928, ha tingut un paper fonamental en la 
promoció i preservació d'aquesta tradició. Des dels seus inicis, ha 
organitzat el tradicional concurs de pessebres, entre moltes altres 
activitats. L'entitat és reconeguda per la qualitat dels seus treballs, 
caracteritzats per l�ús acurat del poliuretà, que han estat exposats 
arreu de Catalunya, Espanya i a l'estranger. 

L'APT forma part de la Federació Espanyola de Belenistes (FEB) des del 
1966 i va ser una de les fundadores de la Federació Catalana de 
Pessebristes (FCP) el 1985.  
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Des del 2018, ostenta la presidència de la FEB, amb la primera dona 
electa en la història de l�entitat. Per la seva banda, tant la FEB com la 
FCP són membres de la Universalis Foederatio Praesepistica (Un-Foe-
Prae), una organització internacional que agrupa a entitats 
pessebristes de 21 països. 

Per la seva rellevància supralocal, l�APT ha estat activament 
involucrada en el procés que, des de fa anys, treballa per la candidatura 
del pessebrisme a patrimoni cultural immaterial de la humanitat per 
part de la UNESCO. Aquesta tradició ja ha estat reconeguda per l�Estat 
espanyol com a Manifestació Representativa del Patrimoni Cultural 
Immaterial (MRPCI), mitjançant el Reial decret 481/2022, publicat el 
14 de juny de 2022. Països com Eslovènia i Àustria han seguit aquest 
mateix camí, declarant el pessebrisme com a MRPCI el 2022 i 2023, 
respectivament. 

L�any 2023 va ser clau per al pessebrisme, en commemorar-se els 800 
anys de la primera representació del pessebre per Sant Francesc 
d�Assís. L�APT va tenir un paper destacat en els actes de celebració, 
participant activament en el vessant científic del Comitè Pessebre 800 

anys, que va coordinar esdeveniments arreu de Catalunya. També va 
participar en l�exposició de la XIX Biennal del Pessebre Català i, des de 
la seva posició com a presidenta de la FEB, va jugar un paper crucial 
en la vicepresidència del XXII Congrés Internacional Franciscus 1223-

2023, organitzat per la Un-Foe-Prae, que va tenir lloc a Andalusia. 

A Catalunya, com a culminació dels actes dels 800 anys, l�APT va 
organitzar i acollir el Seminari "Pessebrisme i Patrimoni", celebrat a la 
Universitat Rovira i Virgili el passat maig de 2024. 

 Aquest mateix any, la Comissió de Cultura va aprovar per unanimitat, 
amb lleugeres modificacions, la Proposició no de Llei per al suport al 
pessebrisme i la seva candidatura davant la UNESCO. A més, es va 
mantenir una reunió amb l'ambaixador d'Espanya davant la UNESCO, 
el Sr. Miquel Iceta, per coordinar el suport del Govern d�Espanya en 
aquest procés. 

El pessebrisme, com a part del patrimoni cultural immaterial, és un 
element viu i en constant evolució, que ha estat transmès de generació 
en generació i preservat per les comunitats. En aquest context, 
l�Ajuntament de Tarragona no pot restar al marge d�aquesta tradició i, 
per tant, ha de contribuir activament a la seva promoció i protecció. 

 

 



Per tot el que ha quedat exposat, el Grup Municipal de Junts per 
Catalunya a l�Ajuntament de Tarragona proposa al Ple l�adopció dels 
següents ACORDS: 

 

PRIMER.- Reconèixer la importància del pessebrisme com a part del 
patrimoni cultural immaterial de Tarragona i de Catalunya. 

SEGON.- Manifestar el suport institucional de l'Ajuntament de 
Tarragona a la candidatura del pessebrisme per a la seva declaració 
com a patrimoni cultural immaterial de la humanitat per part de la 
UNESCO. 

TERCER.- Instar la Generalitat de Catalunya a iniciar els tràmits per a 
la declaració del pessebrisme com a bé cultural d'interès nacional 
(BCIN), seguint l'exemple de la declaració estatal de 2022. 

QUART.- Proporcionar recursos i suport institucional a l'APT per 
assegurar la continuïtat d'aquesta tradició i  fomentar-ne la difusió a la 
ciutat. 

CINQUÈ.- Traslladar aquest acord a la presidència de la Un-Foe-Prae, 
la Federació Catalana de Pessebristes, la Federació Espanyola de 
Pessebristes (FEB), el Departament de Cultura de la Generalitat de 
Catalunya i el Ministeri de Cultura i Esport del Govern d'Espanya. 

 

Aquesta moció té per objectiu donar un impuls institucional al 
pessebrisme i reconèixer-ne la rellevància cultural, enfortint així el seu 
futur com a tradició viva a Tarragona i Catalunya. 

 

AQUESTA MOCIÓ LA DEFENSARÀ LA CONSELLERA ELVIRA VIDAL 

 

 

Jordi Miquel Sendra i Vellvè  

Conseller portaveu Grup Municipal Junts per Catalunya  
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39660597H (TCAT)
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MOCIÓ DEL GRUP MUNICIPAL DEL PARTIT POPULAR PER ASSEGURAR
L�ESTRUCTURA DE CA L�ARDIACA

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

Ca l�Ardiaca va ser la residència de l�ardiaca major de Tarragona, una de les dignitats

amb més autoritat dins el capítol de la catedral. Es tracta d�un maltractat edifici que

presenta la tipologia pròpia dels palaus urbans de l�Edat Mitjana: un pati interior entorn

el qual s�estructuren els nivells de l�edifici que es comuniquen a través d�unes àmplies

escales sobre voltes rampants de pedra. La planta baixa, sobre soterrani i

semisoterrani, estava destinat a carruatges, cavallerissa, magatzems i altres serveis

per a la vida diària. El primer pis, la planta noble, és on es trobava pròpiament el

palatium, amb el saló principal i altres sales i dependències privades. Just a sobre, es

trobava el pis més elevat destinat a graner i a l�allotjament dels servents.

El seu origen cal trobar-lo al segle XIII quan, com tantes altres estructures edilícies de

Tarragona, va aprofitar estructures romanes de la Plaça de Representació o fòrum del

Concilium Provinciae Hispaniae Citerioris. Durant el segle XIV, moment de plenitud de

l�edificació i pot ser per instàncies de Guillem d�Anglesola o Guillem de Cescomes, es

generà entre el pati i la plaça una trama d�arcs apuntats de pedra que generaren

successius espais quadrangulars d�uns 12 m. de superfície que el que feien era

relacionar l�estructura palatina amb l�espai urbà que el confrontava. En aquell moment

es van obrir també galeries i finestrals gòtics que encara s�intueixen en la malmesa

façana de la construcció.

Aquest palau ha sofert nombroses transformacions al llarg dels segles, el que dificulta

la seva interpretació per part dels estudiosos. L�any 2009, amb motiu del Projecte de

Rehabilitació de la Casa de l�Ardiaca Major de Tarragona per tal de convertir-lo en una

instal·lació hotelera, van exhumar-se restes de pintures gòtiques de gran qualitat, que

podrien no ser les úniques d�aquest tipus en el conjunt del palau, en una de les

estances de la planta baixa de l�edifici. Ja llavors, coneixent la seva rellevància des del

punt de vista històrico-artístic, es van netejar i es van assegurar al seu suport per evitar

que continués el seu despreniment [Adella Associats Arquitectes. SLP. Proyecto de

Rehabilitación de la Casa de l�Ardiaca Major de Tarragona, 2009]. També es van

detectar línies de la sinòpia (treballs preparatoris per després aplicar els pigments)

[Rècop Restauracions Arquitectòniques, SL. Unip., Intervenció a Ca l�Ardiaca de

Tarragona, 2010]. Per altra banda, és conegut també el sostre de guix ornamentat del
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segle XVI d�una de les sales nobles, en gran part desaparegut per col·lapse del sostre,

que hem deixat esfondrar des de juliol de 2023 a finals de gener d�aquest mateix any.

Alguns estudis realitzats per reconeguts investigadors, com la catedràtica Emma Liaño

Martínez, han desvetllat no només la riquesa del seu programa iconogràfic, que es

troba en l�òrbita italianitzant del taller de Matteo Guiovannetti (Viterbo) i ve acompanyat

d�inscripcions explicatives, sinó també la singularitat d�aquest patrimoni, tant

arquitectònic com de les arts visuals. El 2019, quan va publicar el seu article, afegia:

�es urgente tomar la medidas necesarias en Ca l�Ardiaca para aconseguir el completo

conocimiento del conjunto y garantizar su conservación�[1].

El mes de febrer d�aquest 2024, el Grup Municipal del Partit Popular ja va intervenir

amb una pregunta respecte a aquesta edificació. Feia pocs dies que s�havia denunciat

a través de la premsa la situació d�abandonament en el qual es trobava l�edificació

(Diari Més, 14/02, 28/03, o Diari Tarragona, 15/02, 14/05, per exemple). Sabíem,

llavors, que l�Ajuntament havia obert tres expedients sancionadors contra la propietat,

l�empresa de Saragossa Desarrollos Arbe que, des de fa anys, masses, no pren les

mesures per l�adequat manteniment de l�edifici. I no parlem només de l�estructura

arquitectònica. Sabem també que l�octubre de 2023 es va iniciar el procés de

declaració com a BCIN, que ajudarà a donar la màxima protecció a aquest edifici

medieval.

El temps ha passat i veiem que no hi ha avenç en la seva consolidació i conservació.

De fet, per la distribució de forces i descàrregues que són habituals entre una edificació

i les veïnes, i més en l�espai que ocupa Ca l�Ardiaca, durant un temps s�ha hagut

d�apuntalar un dels arcs dels immobles del carrer Merceria, que han de suportar unes

pressions diferents a les habituals en els últims segles a causa, precisament, del

deplorable estat en el qual es troba la construcció veïna que, en pèssim estat, recolza

sobre els seus murs. Fins i tot un sector de la ciutadania, cansada i afectada per l�estat

d�abandonament i runa d�aquest palau gòtic, ha creat una plataforma a Facebook:

�Salvem Ca l�Ardiaca�.

Durant l'últim any, el consistori ja ha invertit més de 620.000 euros per garantir

l'estructura de l'edifici de forma subsidiària. La propietat, a més, haurà de fer front a

1Emma Liaño Martínez, �Las pinturas góticas de Ca l�Ardiaca (Tarragona) y la
celebración de la Pascua�, dins Eva March, Carme Narváez (coords.), Los mundos del
arte: estudios en homenaje a Joan Sureda, Barcelona: Universitat de Barcelona, 2019,
p. 80.



indemnitzacions o sancions que es puguin derivar per la posada en perill d'un bé

patrimonial com Ca l'Ardiaca i els elements i pintures que s'hagin malmès o perdut. Cal

tenir en compte també, les futures sancions econòmiques que es puguin derivar a la

propietat, per tant, el procediment d�expropiació no suposarà previsiblement cap cost

addicional per la ciutadania de Tarragona.

Sabent l�estat lamentable en el qual es troba, i del perill constatable de perdre

definitivament el patrimoni que l�edifici aixopluga, el Grup Municipal del Partit Popular

presenta al Consell Plenari de l�Ajuntament de Tarragona les següents:

PROPOSTES D�ACORD

PRIMERA: Expressar el rebuig per la difícil situació patrimonial de Ca l'Ardiaca i

sol·licitar que s'asseguri, es consolidi i es preservi adequadament aquest immoble.

SEGONA: Establir el compromís de l'Ajuntament a col·laborar juntament amb la resta
d'institucions públiques i privades, per a la conservació, coneixement i divulgació del

patrimoni, i en especial de Ca l'Ardiaca, i evitar la pèrdua de la part patrimonial de Ca

l�Ardiaca.

TERCERA: Realitzar urgentment la catalogació sistemàtica dels béns patrimonials de
l'immoble, d'accés en obert i en línia per facilitar el seu coneixement i potenciar la

investigació.

QUARTA: Desenvolupar l�estudi envers l�afectació dels edificis del carrer Merceria.

CINQUENA: Iniciar, per part de l'Ajuntament, els tràmits per procedir a l'expropiació de
Ca l'Ardiaca per evitar la seva pèrdua irreversible, atenent que previsiblement no

suposarà cap desemborsament addicional pel municipi.

Maria Mercè Martorell

Portaveu del Grup Municipal del Partit Popular
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María Mercedes 
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MOCIÓ D�ERC PER A LA MILLORA INTEGRAL DEL POLÍGON ENTREVIES DE 

TARRAGONA

El desenvolupament econòmic de Tarragona passa, entre d�altres, per l�increment de 

competitivitat del sector logístic, un sector de vital importància i estratègic a la nostra ciutat. 

Alhora, el respecte pel benestar i les condicions laborals dels milers de treballadores i 

treballadors que depenen d�aquest sector passa per facilitar una infraestructura viària 

confortable i segura, tant pels empleats i empleades de les diverses indústries com pels 

transportistes que fan possible l�intercanvi de béns, mercaderies i subministraments.

Cadascun dels polígons industrials i logístics de Tarragona té reptes rellevants per assolir i 

és a l�Ajuntament a qui li pertoca liderar aquesta consecució, a voltes amb recursos propis, 

a voltes mobilitzant els recursos d�altres administracions. En aquesta moció ens centrem, 

específicament, en el gran desafiament que suposa arreglar el Polígon Entrevies, un polígon 

malmès i ple de mancances que són greus però que, alhora, són evitables si hi ha voluntat 

política. 

El Polígon Entrevies és un polígon industrial, químic i logístic clau, que combina la producció 

de determinats productes amb l�emmagatzematge de mercaderies. Està urbanitzat i ocupat 

en el 97% i té una extensió neta de 6,78 ha. Consta de 54 parcel·les on operen 22 empreses. 

Entre aquestes destaquen el Complex Bic (format per Bic Iberia i Bic Graphic), Katoen Natie 

Iberica, SAISA Composites, Grup Serhs, Miasa Logística, Hedisa o Grup Tarraco Depot, entre 

d�altres empreses més petites dedicades als serveis portuaris, la reparació de vehicles, la 

fusteria i els tallers industrials. I, allò que el fa particularment important, pot arribar a 

acumular vora 2.000 treballadores i treballadors, essent aquest el factor que millor motiva 

aquesta moció.
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Però, quines són aquestes mancances que afecten el global del Polígon Entrevies? 

Recentment, el Comitè d�Empresa de Bic Iberia i de Bic Graphic, empreses que 

aproximadament compten amb centenars de treballadors, han fet arribar a l�Ajuntament 

de Tarragona la següent petició, on s�expliciten les necessitats desateses més acuciants.

A l'atenció de l'Alcaldia de l'Ajuntament de Tarragona

Benvolguts senyors,

El Comitè d'Empresa de BIC Iberia i Comitè d'Empresa de BGE es dirigeixen a vostès per expressar 

la nostra preocupació pel mal estat del Polígon Entrevies, on estan situades les nostres 

instal·lacions.

Des de fa temps, el paviment d�aquest polígon industrial es troba en un estat de deteriorament 

molt preocupant. L�asfalt presenta múltiples clots de diverses mides i profunditats que empitjoren 

amb el pas del temps i amb les inclemències meteorològiques, la qual cosa dificulta la circulació 

segura dels vehicles. Aquesta degradació afecta principalment l'única via d�accés i sortida del 

polígon, que actualment està plena de forats i esquerdes que posen en perill tant els vehicles de 

gran tonatge com els turismes. A més, en dies de pluja, aquests clots s�omplen d�aigua, fent-los 

invisibles i augmentant encara més el risc d'accidents.

Els desperfectes en l'asfalt no només generen incomoditats per a conductors, sinó que també 

poden provocar danys materials en els vehicles i retards en el transport de mercaderies, afectant 

negativament l'activitat econòmica de les empreses ubicades en aquesta àrea. La manca de 

manteniment adequat i la seva deterioració creixent fan urgent una actuació per a la seva millora. 

A més, també considerem, per seguretat viària, que cal renovar les senyalitzacions verticals de 

trànsit del polígon.

Per aquest motiu, sol·licitem que amb la major brevetat possible s�executi la renovació completa 

de l�asfalt del Polígon Entrevies. És una actuació urgent i necessària per garantir la seguretat i el 

bon funcionament del polígon industrial. A més, volem destacar que el pont de sortida del polígon 

s'inunda amb la mínima pluja, cosa que agreuja la situació i dificulta la sortida de vehicles amb 

seguretat. 

Confiem que la nostra petició serà atesa amb la màxima prioritat i quedem a la seva disposició 

per a qualsevol aclariment o informació addicional que pugui ser necessària.

Agraint per endavant la seva atenció, rebin una salutació cordial.

Atentament,

Comitès d'Empresa de BIC Iberia i BGE



Com s�observa en la reclamació dels treballadors i les treballadores de Bic -una de les 

empreses més importants del municipi de Tarragona-, hi ha dues carències molt 

preocupants: l�asfaltat trinxat o inexistent i els accessos i sortides del polígon. 

Reivindicacions antigues i que seran secundades per qualsevol de les empreses del polígon, 

com podrà comprovar l�equip de govern si té a bé de parlar-hi.

Quant a l�asfaltat, tal i com s�apunta, els carrers més concorreguts per camions de gran 

tonatge estan completament trinxats i esdevenen perillosos per tots els usuaris de la via 

pública que en fan un ús diari. A major ús, pitjor estat. Fins a nivells en què l�administració 

municipal està assumint una responsabilitat amb la seguretat que ha de convidar a la 

reflexió i sobretot a una actuació ferma i decidida. Fins i tot resta un carrer per urbanitzar, 

Mas d�en Potau, fronterer amb la Canonja, en el que es pot entendre com la culminació del 

despropòsit. I no és menor: aquest carrer impracticable evita la circularitat del polígon, 

necessària per raons de seguretat.

Imatge 1. Estat lamentable de l�asfalt al carrer Classificació del Polígon Entrevies



Imatge 2. Estat lamentable de les senyals verticals de trànsit

L�asfaltat, no obstant, té una solució senzilla i ràpida i que depèn directament de 

l�Ajuntament. No és una solució cara i es disposa de partides pressupostàries que permeten 

finançar noves pavimentacions. Només cal determinació. Com la que es va tenir, durant el 

mandat republicà, per asfaltar de nou diversos carrers de la ciutat, entre els quals el carrer 

del Coure, que també estava molt malmès, al Polígon de Riu Clar. O com la que es va tenir 

per permetre, després de molts anys de reivindicacions desateses, que les treballadores i 

els treballadors de Bic disposessin de doble sentit de la marxa per entrar i sortir del seu lloc 

de treball.

Altrament, els comitès de Bic apunten a la inundabilitat dels accessos; més àmpliament, al 

problema de l�efecte ratonera que pot tenir el Polígon en cas d�accident o emergència, 

especialment quan queda inutilitzada l�única sortida inundable. En aquest sentit, des del 

govern d�ERC vam estudiar els costos que suposava el projecte per modificar els col·lectors 

i arranjar la sortida per a fer-la resistent a les inundacions. El cost rondava els dos milions. 

En aquell moment, vam estudiar també una altra alternativa, que tenia un cost similar: la 



construcció d�un pont sobre la via del tren, des de Mas d�en Potau, que connectés cap al 

PP13, el polígon contigu a Camp Clar. Per una qüestió de priorització racional, vam entendre 

que era preferent impulsar aquell pont perquè, a més de suposar una solució pels moments 

d�inundació, confereix al polígon una sortida addicional per l�altre costat, motiu pel qual era 

una solució més atractiva i segura per abordar primer.

És per això que des del govern Ricomà i gràcies a la tasca dels parlamentaris del grup 

d�Esquerra al Congrés i al Senat es va condicionar l�aprovació dels pressupostos de l�Estat 

espanyol a, entre d�altres, la inclusió de la partida de dos milions i el compromís d�executar 

el projecte del nou pont sobre el tren. Una obra que anirà a càrrec d�ADIF i que el Ministeri 

de Transports i Mobilitat Sostenible preveu pel 2026.

Però per a que s�acompleixi aquest calendari és necessari tenir un alcalde molt proactiu en 

la defensa de la seva ciutat, també -i sobretot- davant �dels seus�. En aquest sentit, 

encoratgem l�alcalde Viñuales a que viatgi a Madrid per fer seguiment del tema, que aprofiti 

totes les trobades d�alt nivell per insistir-hi i transmetre públicament qualsevol incidència. 

En aquest sentit sempre trobarà el grup d�ERC -i de ben segur tots els grups del Consistori-

per a fer front comú en la defensa del Polígon Entrevies i la ciutat de Tarragona.  

Per aquestes raons exposades l�Ajuntament de Tarragona adopta els següents: 

ACORDS

PRIMER. Asfaltar tots els vials públics del Polígon Entrevies amb la major celeritat possible, 

i molt especialment els que presenten pitjor estat de conservació, com el carrer de 

Classificació i Mas d�en Potau, entre d�altres. 

SEGON. Realitzar actuacions urgents a través de la Brigada d�Intervenció Rapida per tal 

d�eliminar tots els punts de perill de manera immediata, mentre no es realitzi el primer 

acord i sens perjudici de tirar-lo endavant.



TERCER. Millorar tota la senyalística horitzontal i vertical del Polígon.

QUART. Reclamar al Ministeri de Transports i Mobilitat Sostenible i a ADIF l�execució 

immediata del nou pont d�accés al polígon, connectant-lo amb l�antic PPU-13 (l�entorn de 

Camp Clar).

CINQUÈ. Comunicar aquest acord als comitès d�empresa de Bic Iberia i Bic Graphic, així com 

també als principals sindicats de Tarragona, a la Cambra de Comerç, a totes les empreses 

del Polígon Entrevies, moltes de les quals estan citades en aquesta moció, i a la Federació 

de Veïns de Tarragona, a la Federació de Veïns Segle XXI i a la Federació de Veïns de Llevant.

Firmado digitalmente por 

Xavier Puig Andreu - DNI 

47761101Z (SIG) 
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MOCIÓ DEL FONS CATALÀ DE COOPERACIÓ AL DESENVOLUPAMENT 
 

PER LA PAU, ATUREM LA GUERRA A GAZA I 
L�ESCALADA BÈL·LICA AL PRÒXIM ORIENT 

 
 
Des del 7 d�octubre del 2023 més de 41.000 persones han estat assassinades a la Franja de 
Gaza, 693 a Cisjordània i 1.200 a Israel. L�atac de Hamàs a Israel i la posterior invasió, el 
bombardeig i l�escanyament de Gaza per part de l�exèrcit d�Israel ha provocat una situació de 
desastre humanitari sense precedents a la regió. Un any després, l�escenari a escala regional és 
altament preocupant.  
 
El Pròxim Orient esta vivint una catàstrofe bèl·lica i humanitària sense precedents i cada dia que 
passa s�agreuja més. Les necessitats humanitàries a Gaza, Cisjordània i el Líban són colossals. 
 
A la Franja de Gaza més de 41.000 persones han estat assassinades: d�aquestes, el 80% són 
infants, dones i gent gran. Més de 96.000 persones estan ferides i 1,9 milions han estat 
desplaçades. Els atacs i els bombardejos de les forces israelianes són constants i ininterromputs 
des de fa 12 mesos. El 80% de Gaza ha quedat destruïda. El 30% dels infants sofreixen 
malnutrició infantil. Dels 36 hospitals de la Franja només 17 són parcialment funcionals. El 100% 
de la població viu en situació de pobresa i d�inseguretat alimentària aguda. 
 
La situació a Cisjordània és menys coneguda, però igualment alarmant. La violència perpetrada 
per l�exèrcit d�Israel i pels colons ha deixat un balanç de 693 persones assassinades, de les quals 
150 són nens i nenes.  
 
L'ofensiva de Hezbol·là contra Israel i la resposta de l�exèrcit d�Israel contra el Líban ha produït 
més de 2.000 morts i un milió de desplaçats, cosa que ha agreujat la situació a escala regional. 
Els bombardejos han afectat especialment les regions de Saida, Nabatieh, Tir, la Vall de la 
Bekaa, Beirut i els suburbis del sud i centre de Beirut, com també els Camps de Refugiats 
Palestins. El nombre de víctimes mortals és de gairebé 2.000 i 9.134 ferits. Milers de persones 
han hagut de fugir de casa cercant protecció i refugi. Segons l�ACNUR, més de 100.000 persones 
han creuat Síria fugint dels atacs continus. 
 
La suma de tots aquests fronts aboca la regió a una escalada que no sembla que tingui aturador. 
Davant d�aquest context, els governs locals tenim un paper fonamental com a actors de pau en 
l�àmbit de les relacions internacionals i la cooperació al desenvolupament.  
 
Per aquesta raó, el Fons Català de Cooperació al Desenvolupament té activa la campanya 3882 
�Crida d�emergència per la crisi humanitària generada per l�escalada de violència a Palestina i el 
Líban� i fa una crida als ajuntaments, a les institucions supramunicipals i a la societat civil a 
sumar-s�hi tot aportant recursos econòmics per als projectes que s�executen  sobre el terreny per 
donar resposta a les necessitats de la població civil víctima del conflicte. 
 
Per tot això, l�Ajuntament de Tarragona proposa l�adopció dels acords següents:  
 

1. Demanar una desescalada absoluta del conflicte a totes les parts amb un alto al foc 
immediat perquè Israel aturi els atacs a la franja de Gaza, a Cisjordània i al Líban, i un 
alto al foc immediat a l�Iran, Hamàs i Hezbol·là perquè aturin els atacs contra Israel. 

 
2. Demanar l�alliberament de totes les persones segrestades per part de Hamàs. 

 
3. Demanar l�obertura de corredors humanitaris per tal que pugui arribar l�ajuda a les 

persones que ho necessiten. Cal que es permeti urgentment l�arribada immediata de 
serveis bàsics i d�assistència humanitària a la població de Gaza, Cisjordània i el Líban. 
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4. Demanar que es garanteixi el compliment del dret internacional, violat reiteradament en 

els atacs contra persones desplaçades i refugiades, hospitals i escoles. També 
l�embargament total d�armes a la zona, tal com demana la relatora especial de l�ONU per 
als Territoris Palestins i el Consell Català de Foment de la Pau, i el compliment de les 
ordres dictades per la Cort Penal Internacional per possibles crims de guerra contra els 
dirigents d�Israel i de Hamàs. 

 
5. Reclamar que l�ONU lideri la desescalada del conflicte que afecta la regió i que els estats 

li reconeguin aquest lideratge, tot acceptant i complint els seus postulats i sent conscients 
que l�organització va ser creada el 1945 per garantir, precisament, la pau i el compliment 
dels Drets Humans arreu del món. 

 
6. Col·laborar amb la campanya 3882. �Crida d�Emergència per la Crisi Humanitària 

Generada per l�escalada de violència a Palestina i al Líban� del Fons Català de 
Cooperació al Desenvolupament i promoure activitats de denúncia i sensibilització en el 
sentit que proposa aquesta moció. 

 
 
Tarragona, 10 d�octubre de 2024 
 
 
 

Jordi Collado 
Álvarez - DNI 
47772325Z 
(TCAT)
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 MOCIÓ presentada per L�Associació de Veïnes i Veïns de la Urb. 
Tarragona 2 per tal de donar vida a la caseta del Parc 

 

Exposició de motius: 

Des de la seva constitució l�any 1999, l�associació de veïnes i 
veïns ha vingut, d�una manera o altra, utilitzant la caseta 
situada dins d�una zona verda pública. 

Fins i tot abans d�aquesta data, la Junta de Compensació que 
la precedí ja havia intentat legalitzar aquesta caseta. Objectiu 
prioritari aquest, que les consecutives Juntes d�aquesta 
associació han continuat intentant assolir. Algunes respostes 
obtingudes: 

07/06/1996 (Arquitecte Municipal, Cap de la Secció Técnica 
d´Urbanisme) 

- Les edificacions dels parcs i jardins públics hauran de tenir 
una alçada màxima de 7 m. i una ocupació màxima del 3%. 
L�edifici que es demana legalitzar acompleix sobradament 
aquests paràmetres. 

19/05/1997 (l�Arquitecte) 

- La caseta es podria legalitzar passant a titularitat pública, 
en estar inclosa dins una zona verda. (creiem que es 
podria assimilar al cas d�un transformador elèctric �privat en 
espai públic�). 

29/06/1997 (l�Arquitecte) 

- La mateixa interpretació en un altre informe 

10/10/1997 (La Lletrada de l�Assessoria Jurídica) 

- Tanmateix, considerem que no serà necessari l�enderroc de 
la caseta construïda ja que, en tant que és conforme a les 

ASSOCIACIÓ DE VEÏNES I VEÏNS TARRAGONA-2 
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condicions previstes a l�apartat 2 de l�article 158 de les 
Normes, segons consta a l�informe de l´arquitecte 
municipal, per a les construccions al servei de parcs i 
jardins públics, podrà ser destinada a aquest ús, prèvia la 
seva cessió a l�ajuntament, qui la podrà rebre com 
edificació al servei descrit. 

20-10-1999 (la Lletrada de l�Assessoria Jurídica) 

- Torna a fer un informe on recorda el datat el 10/10/1997, en 

relació a la preservació de la caseta existent a la zona 

verda. 

- Aquest fet, juntament amb la resta de deficiències 
denunciades pels veïns de Tarragona 2, que caldrà que 
siguin confirmades pels serveis tècnics municipals, 
impossibilitaran la recepció de les obres d�urbanització fins 
que no siguin subsanades per la promotora. 

Es en aquest moment quan, després de molts entrebancs i d�acabar 
l�obra amb els diners de la fiança, finalment l�ajuntament va 
recepcionar finalment l�obra, dissortadament no es va tenir en 
compte de recepcionar també la caseta situada a la zona verda. 

          08/01/2008 (Reunió amb l�Ajuntament) 

- Cessió de la Caseta: manca decidir la fórmula jurídica a 
emprar (cessió, ús, etc...) Cal arreglar-la i retolar-la. 

07/02/2008 (Reunió amb l�Ajuntament) 

- Cessió de la caseta: segons un informe jurídic de 
l�ajuntament, donat que es tracta de zona verda, sembla 
que no pot fer-se una cessió d�ús a l´AVV. Caldrà estudiar 
la manera perquè consti com a d�ús públic, malgrat que la 
puguem fer servir. 

L�any 2010 l�Ajuntament va proposar la cessió de la caseta a 
l�associació a canvi de facilitar la instal·lació d�un institut en uns 
terrenys adjacents a la zona verda esmentada.  



Fins l�any 2020 (any de la pandèmia) la caseta sempre ha estat 
utilitzada per l�associació, donant cabuda a les diferents comunitats 
de propietaris i activitats pel veïnat. 

La pandèmia va comportar el desús de la dita caseta, que acabà 
essent ocupada i saquejada. Arran d�aquests fets, amb bon criteri. 
l�Ajuntament decidí tapiar-la. 

   

 

 Donat que la Associació de Veïnes i Veïns es una organització 
sense ànim de lucre i que té com objectiu defensar i reivindicar les 
millores del Barri, de la ciutat, per defensar els drets de les veïnes i 
veïns i la seva qualitat de vida, genera cohesió social, millora la 
convivència i fomenta la participació, 

 

 

És per tot això que proposem al consell plenari l�adopció dels 
següents ACORDS: 

Primer : Posar en condicions d�ús la caseta. 

Segon : Legalitzar i cedir l�ús de la caseta per tal que pugui 
aspirar-hi l�associació de veïnes i veïns de Urb. Tarragona 2 
tot posant-la al servei del veïnat, sempre respectant les 
normes establertes per l�Ajuntament respecte les 
associacions. 

 

                                             Tarragona, a 5 d�octubre de 2024 

 

 

 

                                                                    Julià Montoya Martinez 

                         President de l�associació de veïnes i veïns urb Tarragona 2 
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MOCIÓ PER ACABAR AMB LES PATOLOGIES QUE AFECTEN L’EDIFICI DE 
L’ASSOCIACIÓ DE VEÏNS DE LA FLORESTA 

 

El  1994 l’Ajuntament de Tarragona va construir al barri de La Floresta l’edifici de 

l’Associació de Veïns del barri, de propietat municipal. Un immoble que més tard 

es va ampliar per acollir la Llar de Gent Gran. Els dos edificis són un pilar 

fonamental per a tota la comunitat del barri, proporcionant un espai per acollir 

diverses activitats socials i culturals que ajuden en la dinamització i cohesió social 

de La Floresta, millorant la qualitat de vida de les veïnes i veïns que hi viuen.  

Durant anys, la falta d’inversió per manteniment, ha anat provocant un 

deteriorament de l’edifici principal, ja que l’ampliació on hi ha la Llar de Gent Gran, 

no s’hi ha detectat cap patologia, tot i que sovint aquesta part es veu afectada per 

les deficiències de l’altra edifici, com les inundacions. El maig del 2022, després de 

fer nous i accessibles els lavabos del local, l’Ajuntament de Tarragona també va 

deixar elaborat un informe tècnic (s’adjunta amb la moció) que per primera vegada 

s’indiquen totes les patologies detectades, solucions i pressupost. Tal com es pot 

observar en aquest informe, el més urgent i greu són les goteres que, sovint, 

provoquen que el local s’inundi , accelerant el deteriorament de tot l’edifici i, fins i 

tot, els dies de pluja més intensa, provocant inundacions a la Llar de Gent Gran. Un 

fet que provoca que molts dies s’hagin d’anul·lar totes les activitats programades, 

pel bé de la seguretat de tota la nostra comunitat, ja que l’aigua que cau també va 

a la instal·lació elèctrica. A banda de les afectacions estructurals, també seria 

oportú crear una sortida d’emergència i arreglar les portes actuals, que moltes 

d’elles no s’obren. 

Des de l’Associació de Veïns de La Floresta creiem que, per seguretat i perquè el 

deteriorament no s’agreugi, és moment que l’Ajuntament de Tarragona faci una 

inversió decidida per arranjar les diverses mancances detectades. Els anys han 

anat passant i seria bo que ara arribi el nostre moment, i més tenint a mà un informe 

on s’exposa tot. És imprescindible abordar les diverses qüestions de manera 

urgent, amb l’objectiu de garantir un espai digne i segur per a totes les veïnes i veïns 

del barri.  
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Per tot el que s’ha exposat, l’Associació de Veïns de La Floresta proposem al 

Consell Plenari de l’Ajuntament de Tarragona els següents acords:  

PRIMER. Executar les solucions a les patologies existents a l’edifici de 

l’Associació de Veïns de La Floresta que apunta l’informe tècnic del maig del 

2022. 

SEGON. Crear una nova sortida d’emergència. 

TERCER. Arreglar les portes del local que no tanquen bé. 

QUART. Fer arribar aquests acords a l’Associació de Veïns de La Floresta i a la 

Federació d’Associacions de Veïns de Tarragona.  



 

DIA MUNDIAL DE LA INFÀNCIA 2024 

UN DIA PER A AVANÇAR EN EL COMPROMÍS PERQUÈ 
ELS NENS, NENES I ADOLESCENTS VISQUIN I 

PARTICIPIN EN UN ENTORN LLIURE DE VIOLÈNCIA  
 

 

DECLARACIÓ DELS GRUPS MUNICIPALS  

DE L’AJUNTAMENT DE TARRAGONA  
 

Avui, a tot el món i a Espanya, els nens, nenes i  adolescents pateixen actes de violència en totes 
les etapes de la seva infància i en els seus entorns més quotidians1, i moltes vegades a mans de 
persones de confiança o que tenen el deure d'educar-los, entrenar-los, criar-los i protegir-los. 
L'amenaça és encara major per a les nenes i les adolescents, aquells amb alguna discapacitat i els 
que es troben en zones de conflicte. 

El Consell d'Europa estima que 1 de cada 5 infants patirà abús sexual abans de complir 18 anys. 
Així mateix, les estadístiques a Espanya revelen que entre el 83% i el 91% dels nens, nenes i 
adolescents pateixen actes de violència en diverses etapes de la seva infància i en múltiples 
entorns2. Així mateix, l'informe sobre l’ ‘Impacte de la Tecnologia en l'Adolescència’ 3 assenyala 
que 1 de cada 3 joves pot estar sent víctima d'assetjaments a l’escola. Malgrat tot això, menys 
del 10% de les situacions de violència es denuncien o notifiquen. 

El mal que produeix la violència contra la infància pot afectar al llarg de tota la vida del nen o de 
la nena, i en diverses dimensions, tant cognitivament, com física o emocional. Per això, és 
fonamental arribar abans que aquest mal es produeixi. 

El Dia Mundial de la Infància 2024 és un dia mundial d'acció per a, amb i per, els nens, nenes i 
adolescents. El dia per a commemorar l'adopció de la Convenció sobre els Drets de l’Infant, (CDI) 
el 20 de novembre, en aquesta ocasió centrat en promoure un compromís de tots els actors, 
inclosa la infància, perquè els nens, nenes i adolescents visquin en entorns segurs i protectors 
lliures de violència. Una crida al que se suma l'Ajuntament de Tarragona, al costat d'UNICEF 
Espanya i de UNICEF Comité Catalunya ja que tots i totes “Som Infància”. 

 

1
 UNICEF. Una situació habitual. Nueva York, 2017 

2
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Aquest 2024, promoguem que El Dia de la Infància serveixi per a reivindicar i focalitzar les accions 
de protecció davant la violència cap a la prevenció, per arribar abans que el mal es produeixi, i 
involucrant com a agents actius en la seva protecció, als propis nens, nenes i adolescents, perquè 
tal com ells i elles ens recorden #sominfància. Ho són avui, són ciutadans i ciutadanes de ple dret, 
i amb el dret a viure sense violència. 

Els infants i adolescents tenen el dret a participar, aportant idees i propostes sobre aquells temes 
que els afecten, col·laborant amb els adults en la construcció d'espais segurs i protectors. La 
protecció davant la violència és una de les principals preocupacions que ells i elles tenen 
actualment. Per això, contribueixen a solucionar-la aportant idees i propostes des dels espais de 
participació a nivell local. 

Per això, per a avançar en la prevenció de la violència: 

1. Per al ple desenvolupament de la infància, es requereix, entre d’altres, la realització de 
l’article 19 de la Convenció sobre els Drets de l’Infant. Per tant, ens comprometem a 
prendre totes les mesures legislatives, administratives, socials i educatives apropiades 
per a protegir la infància contra tota forma de perjudici o abús físic o mental, descuit o 
tracte negligent, maltractaments o explotació, inclòs l'abús sexual, mentre el xiquet es 
trobi sota la custòdia dels progenitors, d'un representant legal o de qualsevol altra 
persona que el tingui al seu càrrec. 

2. Avançarem en la implementació a nivell local de la Llei orgànica 8/2021, de 4 de juny, de 
protecció integral a la infància i l'adolescència enfront de la violència.  

3. Com a administració més pròxima a la infància i l’adolescència, ens comprometem a 
sensibilitzar, formar, establir espais comunitaris, involucrar a nens, nenes i adolescents, 
famílies i cuidadors i ciutadania en general en la prevenció de la violència.  

4. Realitzarem activitats, esportives, culturals, educatives, d'oci i temps lliure, dirigides a la 
infància, assegurant comptar en elles amb les polítiques de salvaguarda adequades. 

5. Assegurarem que els i les professionals de serveis socials, infància, esports, educació, 
salut, cossos i forces de seguretat locals, cultura, etc., realitzen accions amb la infància, 
en les quals poden detectar possibles casos de risc de violència i compten amb la 
formació i eines adequades per a abordar aquests possibles casos.  

6. Assegurarem que els nens, nenes i adolescents, com a agents de ple dret, en funció de la 
seva edat i desenvolupament, reben informació i formació per a autoprotegir-se i 
protegir els seus iguals davant de possibles casos de violència, i se'ls té en compte a l'hora 
d'aportar propostes vinculades amb la prevenció a la violència. 

7. Proveirem a les famílies, pares, mares i cuidadors, d’eines i suport en diferents etapes de 
la criança, per a l'exercici de les seves funcions parentals.  

8. Realitzarem campanyes dirigides a la nostra població local que contribueixin a superar la, 
en alguns casos, visió social permissiva davant uns certs tipus de violències contra la 
infància. 

Assegurar la consecució dels drets dels nens, nenes i adolescents és una qüestió col·lectiva i 
d'obligat compliment, els desafiaments als quals s'enfronten requereixen respostes coordinades 
i escalades, a nivell global, nacional, regional i local. Respostes que comptin sempre amb la seva 
participació. Per això, en un Estat com el nostre, que va ratificar la Convenció sobre els Drets de 
l’Infant l’any 1990, és fonamental el compromís i la inversió que fan totes les administracions 
públiques, en el nostre cas els governs locals.  

Des de la corporació local no som aliens a aquesta realitat. Per això, ens comprometem amb la 
promoció d'una major i més eficient inversió en la infància, garantint que s'assignin els recursos 
necessaris per a avançar en la protecció de la infància contra tot tipus de violència, i adoptar 



 

models de treball per a la prevenció de la violència contra la infància a nivell local, proposats per 
entitats com UNICEF Espanya. 

Per això, amb aquesta declaració manifestem el nostre compromís Tarragona en el marc del Dia 
Mundial de la Infància de 2024 

 

 

En……………………………….., a …….de novembre de 2024 

 

 



 

 

 
S’adjunta el text de les mocions incorporades a l’ordre del dia del Consell Plenari de data 18 
d’octubre de 2024 i que són les següents: 
 
 
 MOCIONS 
 
26. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/65-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal  Tarragona En Comú Podem  per a l’ampliació de voreres 
al Barri del Port. 
 
27. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/64-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal de Junts per Catalunya per a donar suport al pessebrisme 
i la promoció de la candidatura a patrimoni cultural immaterial de la humanitat 
 
28. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/62-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal del Partit Popular per a assegurar l'estructura de Ca 
l'Ardiaca. 
 
29. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/63-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal d'Esquerra Republicana de Catalunya per a la millora 
integral del Polígon Entrevies de Tarragona. 
 
30. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/66-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal Tarragona En Comú Podem, pel Grup Municipal 
d’Esquerra Republicana de Catalunya i pel Grup Municipal Socialista per la Pau, aturem la guerra 
a Gaza i l’escalada bèl·lica al Pròxim Orient, elaborada pel Fons Català de Cooperació al 
Desenvolupament.  
 
31. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/59-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal Tarragona En Comú Podem i pel Grup Municipal 
d'Esquerra Republicana de Catalunya per tal de donar vida a la caseta del Parc, elaborada per 
l'Associació de Veïnes i Veïns de la Urbanització Tarragona-2. 
 
32. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/60-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal de Tarragona En Comú Podem i pel Grup Municipal 
d'Esquerra Republicana de Catalunya per acabar amb les patologies que afecten l'edifici de 
l'Associació de Veïns de la Floresta, elaborada per l'Associació de Veïns de la Floresta. 
 
33. Ordenació Corporativa i Administrativa. Expedient: 2024/61-G124 
 
Moció presentada pel Grup Municipal Junts per Catalunya i pel Grup Municipal Socialista sobre 
el Dia Mundial de la Infància 2024:  Un dia per avançar en el compromís perquè els nens, nenes 
i adolescents visquin i participin en un entorn lliure de violència,  elaborada per UNICEF. 
 
 
 
A Tarragona, a la data de la signatura electrònica 
 
La cap de Servei d’Ordenació Corporativa i Administrativa 
Josefina Díaz Parra 
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